
Styremøte nr. 6 for året 2020 – 18.10.20 
Lokalet i Kaibakken - søndag kl. 19:00 

 
Til stede:  
Henning Meese (Leder) 
Bertil Endresen (Nestleder) 
Hege Lin Stemland (Styremedlem) 
Christina Indset (Styremedlem og referent) 
May-Liz Nautnes 
 
Anne Marte Viken Kallset (daglig Leder – ikke stemmerett) 
Julie Refseth (Hovedtrener – ikke stemmerett) 
 
Totalt møtt: 7 stykk 
Fra styret: 5 av 7 stykk 
 
Arve Moen (styret), Anne-Britt Utheim (styret) og Lill Sæther (vara) var ikke med på dagens 
møte.  
 
 
 

Agenda og vedtak 
 

25/20 – Gjennomgang av referat fra forrige møte og fremdrift arbeid med 
offentliggjøring av referat fra styremøter. 
 
 

26/20 – Drift daglig leder/hovedtrener 
 Oppdateringer 

• Betalingsløsning WebOrg 

• Info rundt smittevern – div. gjennomførte innkjøp 
- rutiner før treningene 

• Toppidrett 

• Trenerkurs 

• Påmelding på partiene 

• Etc. 
- Oppussing av garderober 
- Klubbkolleksjon 
- Arrangementer høsten 2020 

 
Vedtak: Styret vedtok at de ikke så det mulig å arrangere juleshow i 2020, slik 
dagens situasjon er pga. Korona. 
 
- Budsjett juleavslutninger 
- Loddsalg høsten 2020 

 



27/20 – Fordypning konkurranseturn ved Atlanten Vgs. 
• Erfaringer så langt 

• Fakturering 

 
28/20 – Status apparater: Nytt frittståendegulv 

• Oppbevaring av gammelt gulv 

• Hvordan praktisk gjennomføre bytte av gammelt og nytt gulv. 

• Bruk av utstyr i Braatthallen når nytt gulv kommer. 

• Forsikring av utstyret vårt. 

 
29/20 – Status anlegg 

• Finansiering av nye skillevegger i Braatthallen 
 
Vedtak: Styret vedtok å finansiere deler av prosjektet for ny skillevegg i hallen 
med 60 000 kroner. 
 

• Fremdrift årsmøteoppnevnt gruppe for mulighetsstudie 

• Fremdrift møte mellom Braatt, KHK og KTF om drømmeanlegget. 
 

30/20 – Status sponsorarbeid 
• Utsendte søknader 

• Søknad til Equinor – Penger til tjukkaser 

• Sparebanken Møre 

 
31/20 – Budsjett konkurranser 
 
32/20 – Klubbhåndbok 
 
33/20 – Etc. 

• Bedriftsturn 

 
 
 

 
 
 
Tidligere styremøter for året 2020: 
 
# 1 – Lokalet 19:00, søndag 15. mars – 5 saker gjennomgått (1/20–5/20)  
- 7 deltakere (5 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte) 
 

# 2 – Lokalet og via Teams 19:00, søndag 19. april – 4 saker gjennomgått (6/20–9/20) 
- 10 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 1 av 2 vara, 2 fast ansatte) 
 
# 3 – Lokalet 19:00, søndag 7. juni – 7 saker gjennomgått (10/20-16/20) 



- 10 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 1 av 2 vara, 2 fast ansatte) 

 
# 4 – Lokalet 19:00, søndag 16. august – 7 saker gjennomgått (17/20-23/20) 

- 8 deltakere (6 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte) 

 
# 5 – Søndag 23. august – 1 sak gjennomgått (24/20) 
- 6 deltakere (6 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 0 fast ansatte) 
 
# 6 – Søndag 18. oktober – 8 saker gjennomgått (25/20-33/20) 
- 7 deltakere (5 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 2 fast ansatte)  

 
Neste styremøte er planlagt:  
# 7 – Søndag 22. november 
 
 


